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Protokół  Nr  LVIII/24 
z  sesji  Rady  Miasta  Szczecin 

odbytej  w  dniu  19  marca  2024  r. 
w  sali  obrad  Rady  (Szczecin,  pl.  Armii  Krajowej  1) 

 
 
Początek obrad w dniu 19 marca 2024 r.: 
- godz. 10.00 
Zakończenie obrad: 
- godz. 11.05 
 
W dniu 19 marca 2024 r. w sesji uczestniczyło 28 radnych. Lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Radni nieobecni: 
1. Robert Stankiewicz 
2. Grażyna Zielińska 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Prezydent Miasta i jego zastępcy – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu, 
- Dyrektorzy Urzędu Miejskiego – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu, 
- Dyrektorzy/Kierownicy Miejskich Jednostek Organizacyjnych - lista obecności 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu, 
oraz przedstawiciele mediów i mieszkańcy miasta. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
R. Łażewska – Przewodnicząca obrad powitała przybyłych na kolejną LVIII 
zwyczajną sesję Rady Miasta Szczecin: radnych, Prezydenta Miasta i jego zastępców, 
przedstawicieli Urzędu Miejskiego, rad osiedlowych, związków zawodowych, 
mieszkańców miasta oraz przedstawicieli szczecińskich mas mediów. 

Następnie Przewodnicząca obrad w oparciu o przedłożoną listę obecności 
stwierdziła, że na sali jest obecnych 26 radnych, zatem obrady Rady będą 
prawomocne. Oświadczyła, że w związku z tym otwiera LVIII zwyczajną sesję Rady 
Miasta Szczecin. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad: 
 
2. Zatwierdzenie protokołów z: 
 

− LVII zwyczajnej sesji Rady Miasta Szczecin odbytej w dniu 20 lutego 
2024 r. 

 
R. Łażewska - Przewodnicząca obrad poinformowała, że protokół był wyłożony do 
wglądu w Biurze Rady Miasta Szczecin. Radni mieli możliwość zapoznać się z jego 
treścią. Zapytała radnych, czy mają uwagi do zapisów protokolarnych. W związku 
z brakiem uwag poddała jego zatwierdzenie pod głosowanie: 
 
za – 26  przeciw – 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku powyższego głosowania protokół został zatwierdzony. 
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− VI nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Szczecin odbytej w dniu 7 marca 

2024 r. 
 
R. Łażewska - Przewodnicząca obrad poinformowała, że protokół był wyłożony do 
wglądu w Biurze Rady Miasta Szczecin. Radni mieli możliwość zapoznać się z jego 
treścią. Zapytała radnych, czy mają uwagi do zapisów protokolarnych. W związku 
z brakiem uwag poddała jego zatwierdzenie pod głosowanie: 
 
za – 25  przeciw – 0  wstrzym. – 1 
 
W wyniku powyższego głosowania protokół został zatwierdzony. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad: 
 
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
R. Łażewska - Przewodnicząca obrad poinformowała, że wpłynęły następujące 
wnioski dot. zmian do porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu): 
 
Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały nr 49/24 w sprawie przyznania Uniwersytetowi Szczecińskiemu 
dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 
przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do 
porządku obrad. 
 
Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały nr 50/24 zmieniająca uchwałę Nr XXIV/694/12 Rady Miasta Szczecin 
z dnia 26 listopada 2012 r. w sprawie zmian w organizacji środowiskowych 
domów samopomocy w Szczecinie 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do 
porządku obrad. 
 
Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały nr 51/24 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych oraz mieszkaniach 
wspomaganych 
 
za – 25  przeciw - 1  wstrzym. – 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do 
porządku obrad. 
 
Wniosek Komisji ds. Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządności 
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały nr 52/24 w sprawie 
nadania nazw urzędowych ulicom miasta Szczecin 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do 
porządku obrad. 
 
R. Łażewska – Przewodnicząca obrad - do głosu dzisiaj zapisał się Pan Maciej 
Litkowski Przewodniczący organizacji Związkowej przy Teatrze Współczesnym 
w Szczecinie i umówiłam się z Panem, że zabierze głos w sprawach różnych.  
 
E. Łongiewska-Wijas – Pani Przewodnicząca chciałabym skorzystać z prawa 
przysługującemu radnemu o wprowadzenie do porządku obrad punktu, który by 
pozwolił omówić sytuację Teatru Współczesnego. Wydaje się, że okoliczności 
w jakich się dziś znajdujemy wręcz wymagałby żebyśmy nie czekali, nie zwlekali 
i też być może za zgodą łaskawą Pani Przewodniczącej, umożliwiło by to, 
i przychylności Państwa Radnych, zabranie głosu Panu Przewodniczącemu 
Litkowskiemu wcześniej, żeby nie zmuszać mieszkańców do czekania do końca 
sesji. Dobrą praktyka poprzednich kadencji było udzielanie głosu na początku sesji 
a nie przetrzymywanie ich do końca. Liczę na Państwa zrozumienie, przychylność 
i zwykłą ludzką życzliwość.  
 
R. Łażewska – Przewodnicząca obrad – Dziękuję za ten głos, o żadną łaskawość nie 
chodzi tylko o procedury i mam mały kłopot w jakim trybie to wprowadzić, bo nie 
jest to projekt uchwały. Poproszę o pomoc Panią mecenas.  
 
J. Martyniuk-Placha – radca prawny – Jeżeli chodzi o wprowadzenie punktu, to jest 
to zmiana porządku obrad, ale taką sprawę można również rozpatrzyć w wolnych 
wnioskach. 
 
R. Łażewska – Przewodnicząca obrad – Ja taką decyzję podjęłam i na to się 
umówiłam z Panami z Teatru.  
 
Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie wniosek radnej E. Łongiewskiej- 
Wijas o wprowadzenie do porządku obrad punktu "Informacja o sytuacji Teatru 
Współczesnego w Szczecinie" 
 
za – 8  przeciw -15  wstrzym. – 3 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został odrzucony porządku obrad. 
 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 
R. Łażewska - Przewodnicząca obrad oświadczyła, że po rozpatrzeniu wniosków 
przez Radę porządek obrad XXV zwyczajnej sesji jest następujący: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie protokołów z: 

− LVII zwyczajnej sesji Rady Miasta Szczecin odbytej w dniu 20 lutego 2024 r. 
− VI nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Szczecin odbytej w dniu 7 marca 2024 r. 

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

− 36/24 - udzielenia bonifikaty od cen netto nieruchomości gruntowych 
niezabudowanych sprzedawanych w trybie bezprzetargowym na poprawienie 
warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych, 

− 37/24 - udzielenia bonifikaty od ceny netto niezabudowanej działki gruntu 
sprzedawanej w trybie bezprzetargowym na poprawienie warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej, położonej w Szczecinie przy 
ulicy Inspektowej 7A, 
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− 38/24 - wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości 
położonych w Szczecinie przy ulicy Chojnickiej, stanowiących działki: 
zabudowaną, oznaczoną w ewidencji gruntów jako działka nr 23 z obrębu 
4129 oraz niezabudowaną, oznaczoną w ewidencji gruntów jako działka nr 
24/2 z obrębu 4129, 

− 39/24 - wyrażenia zgody na sprzedaż należącego do Gminy Miasto Szczecin 
udziału w wysokości 1/7 części w lokalu mieszkalnym nr 1 położonym 
w Szczecinie przy ul. Zofii Nałkowskiej 25 w drodze bezprzetargowej na rzecz 
współwłaściciela lokalu, 

− 40/24 - wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Szczecin 
porozumienia międzygminnego z Gminą Stare Czarnowo na realizację zadań 
z zakresu opieki nad bezdomnymi zwierzętami w 2024 roku, 

− 41/24 - przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w Szczecinie w 2024 roku, 

− 42/24 - ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 
ratownika ochotniczej straży pożarnej za uczestnictwo w działaniu 
ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu oraz zabezpieczeniu 
obszaru chronionego właściwej jednostki ratowniczo-gaśniczej Państwowej 
Straży Pożarnej, określonego w powiatowym planie ratowniczym, 

− 43/24 - miejscowego planu zagospodarowania „Pomorzany – 
Chmielewskiego” w Szczecinie, 

− 44/24 - przystąpienia Gminy Miasta Szczecin do Globalnej Sieci Miast 
i Gmin Przyjaznych Starzeniu przy Światowej Organizacji Zdrowia, 

− 45/24 - zmieniająca uchwałę w sprawie realizacji na terenie Gminy Miasto 
Szczecin świadczenia pieniężnego "Bon opiekuńczy: Alzheimer 75" oraz 
upoważnienie Dyrektora Szczecińskiego Centrum Świadczeń do prowadzenia 
postępowania, w tym wydawania decyzji administracyjnych w zakresie 
świadczenia pieniężnego "Bon opiekuńczy: Alzheimer 75", 

− 46/24 - przyjęcia programu osłonowego Gminy Miasto Szczecin pn.: "Korpus 
Wsparcia Seniorów na rok 2024”, 

− 47/24 - określenia zadań dotyczących rehabilitacji zawodowej i społecznej 
osób niepełnosprawnych i wysokości środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania w roku 
2024, 

− 48/24 - nadania nazw urzędowych ulicom miasta Szczecin, 
− 49/24 – przyznania Uniwersytetowi Szczecińskiemu dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku ujętym 
w gminnej ewidencji zabytków, 

− 50/24 – zmieniająca uchwałę Nr XXIV/694/12 Rady Miasta Szczecin z dnia 
26 listopada 2012 r. w sprawie zmian w organizacji środowiskowych domów 
samopomocy w Szczecinie, 

− 51/24 – ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w mieszkaniach treningowych oraz mieszkaniach wspomaganych, 

− 52/24 – nadania nazw urzędowych ulicom miasta Szczecin. 
5. Informacja o przebiegu wykonania planów finansowych za 2023 rok 

samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie. 
7. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
8. Zamknięcie obrad. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad: 
 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
Ścieżka do projektów uchwał stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

36/24 - udzielenia bonifikaty od cen netto nieruchomości gruntowych 
niezabudowanych sprzedawanych w trybie bezprzetargowym na poprawienie 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Komisja ds. Budownictwa i Mieszkalnictwa zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie. 
 
W związku z w brakiem głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały nr 36/24 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia bonifikaty 
od cen netto nieruchomości gruntowych niezabudowanych sprzedawanych w trybie 
bezprzetargowym na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości 
przyległych. Uchwała Nr LVIII/1610/24 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

37/24 - udzielenia bonifikaty od ceny netto niezabudowanej działki gruntu 
sprzedawanej w trybie bezprzetargowym na poprawienie warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej, położonej w Szczecinie  

przy ulicy Inspektowej 7A 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Komisja ds. Budownictwa i Mieszkalnictwa zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały nr 37/24 
 
za – 27  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia bonifikaty 
od ceny netto niezabudowanej działki gruntu sprzedawanej w trybie 
bezprzetargowym na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości 
przyległej, położonej w Szczecinie przy ulicy Inspektowej 7A. Uchwała 
Nr LVIII/1611/24 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

38/24 - wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości 
położonych w Szczecinie przy ulicy Chojnickiej, stanowiących działki: 

zabudowaną, oznaczoną w ewidencji gruntów jako działka nr 23 z obrębu 
4129 oraz niezabudowaną, oznaczoną w ewidencji gruntów jako działka 

nr 24/2 z obrębu 4129 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Komisja ds. Budownictwa i Mieszkalnictwa zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały nr 38/24 
 
za – 27  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonych w Szczecinie przy ulicy 
Chojnickiej, stanowiących działki: zabudowaną, oznaczoną w ewidencji gruntów 
jako działka nr 23 z obrębu 4129 oraz niezabudowaną, oznaczoną w ewidencji 
gruntów jako działka nr 24/2 z obrębu 4129. Uchwała Nr LVIII/1612/24 stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

39/24 - wyrażenia zgody na sprzedaż należącego do Gminy Miasto Szczecin 
udziału w wysokości 1/7 części w lokalu mieszkalnym nr 1 położonym 

w Szczecinie przy ul. Zofii Nałkowskiej 25 w drodze bezprzetargowej na rzecz 
współwłaściciela lokalu 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Komisja ds. Budownictwa i Mieszkalnictwa zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały nr 39/24 
 
za – 27  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż należącego do Gminy Miasto Szczecin udziału w wysokości 1/7 części 
w lokalu mieszkalnym nr 1 położonym w Szczecinie przy ul. Zofii Nałkowskiej 
25 w drodze bezprzetargowej na rzecz współwłaściciela lokalu. Uchwała 
Nr LVIII/1613/24 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

40/24 - wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Szczecin 
porozumienia międzygminnego z Gminą Stare Czarnowo na realizację zadań 

z zakresu opieki nad bezdomnymi zwierzętami w 2024 roku 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Komisja ds. Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały nr 40/24 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 



 7

Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Szczecin porozumienia międzygminnego 
z Gminą Stare Czarnowo na realizację zadań z zakresu opieki nad bezdomnymi 
zwierzętami w 2024 roku. Uchwała Nr LVIII/1614/24 stanowi załącznik nr 16 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

41/24 - przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w Szczecinie w 2024 roku 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Komisja ds. Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
 
P. Słowik – Chciałbym zwrócić uwagę, że mamy w zasadzie końcówkę kadencji 
i moja prośba do Urzędu, żeby tą uchwałę podejmować na początku roku a nie 
w ostatnim możliwym terminie na koniec kwartału. Druga kwestia, żeby Miasto 
przygotowało kompleksowy program jeśli chodzi o zajęcie się sterylizacją kotów, bo 
z tego co wiem w ostatnim roku nastąpiło zwiększenie populacji i ten program 
powinien być kompleksowo łączący kwestie dokarmiania i sterylizacji jednocześnie, 
ponieważ mamy ponad 600 opiekunów bezdomnych kotów, którzy otrzymują karmę 
ze schroniska z funduszy miejskich i powinna być pełna współpraca przy 
wydawaniu tej karmy i jednocześnie przy kontrolowaniu populacji i sterylizacji, a 
wiemy że schronisko ma możliwość prowadzenia tej sterylizacji, więc dobrze by było 
żebyśmy mieli taki program opracowany na przyszły rok. 
 
A. Szotkowska – Zastępca Prezydenta Miasta – Te dwie kwestie były wyjaśniane 
podczas posiedzenia i obrad komisji. Zarówno procedura z jakiego powodu jest ten 
termin, bo wymaga to zaciągnięcia pewnych opinii i stanowisk. I oczywiście było też 
wyjaśniane, że schronisko mam możliwość prowadzenia takich działań i w ramach 
możliwości czasowych i kadrowych dokonuje tych zabiegów. Także Zakład Usług 
Komunalnych współpracuje w Wydziałem Ochrony Środowiska nad wypracowaniem 
tego połączenia opiekunów kotów z wydawaniem karmy i z obowiązkiem sterylizacji.  
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały nr 41/24 
 
za – 27  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
w Szczecinie w 2024 roku. Uchwała Nr LVIII/1615/24 stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
42/24 - ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika 
ochotniczej straży pożarnej za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu oraz zabezpieczeniu obszaru chronionego 
właściwej jednostki ratowniczo-gaśniczej Państwowej Straży Pożarnej, 

określonego w powiatowym planie ratowniczym 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały nr 42/24 
 
za – 27  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 
ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika ochotniczej straży pożarnej za 
uczestnictwo w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 
oraz zabezpieczeniu obszaru chronionego właściwej jednostki ratowniczo-gaśniczej 
Państwowej Straży Pożarnej, określonego w powiatowym planie ratowniczym. 
Uchwała Nr LVIII/1616/24 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

43/24 - miejscowego planu zagospodarowania  
„Pomorzany – Chmielewskiego” w Szczecinie 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Komisja ds. Budownictwa i Mieszkalnictwa zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
W. Dąbrowski – Mam do tego planu zastrzeżenie zasadnicze dotyczące terenu 
elementarnego 1UZ, czyli usługi zdrowia i pomocy społecznej. Jak wiemy na tym 
terenie chce się rozbudowywać szpital. Swego czasu Rada Osiedla Pomorzany 
wnioskowała też, żeby ten teren, łącznie z likwidacją działek, wykorzystać na usługi 
pomocy społecznej. Myślę, że był to doby i słuszny wniosek. Natomiast 
w ustaleniach funkcjonalnych w pkt. 3 mamy zapis: „na działkach nr 86/3, 13/3, 
części działki nr 86/7 obr. 1057 dopuszcza się: usługi i lokale handlowe 
o powierzchni sprzedaży do 1500 m2”. To jest chyba jakieś nieporozumienie i chyba 
nie do końca przeanalizowana sprawa, bo po pierwsze uważam, że warto by było ten 
teren zatrzymać nawet na rezerwę dla rozwoju szpitala. Zabudowa szpitala na 
Pomorzanach jest tak gęsta i myślę że ze względów pożarowych warto by było 
troszeczkę ją rozgęścić a po drugie są problemy z parkowaniem. Następna sprawa to 
lokal handlowy na 1500 m2. Żeby to sobie wyobrazić to są takie dwie albo ponad 
dwie „Biedronki”, więc potężny lokal. Do tego lokalu musi się odbywać transport 
dużymi tirami i mamy tu również problem komunikacyjny. Można się tam dostać 
z ul. Szpitalnej ewentualnie z nowo wybudowanej części ul. Połabskiej, czy 
ul. Powstańców Wielkopolskich. Żadna z tych ulic nie zapewnia bezpiecznego 
dojazdu do tego lokalu. Szpitalna i Połabska będzie to totalne blokowanie 
przejezdności, natomiast nie wyobrażam sobie przy takim aspekcie przebudowy 
ul. Powstańców Wielkopolskich, że nie będzie tam dwóch jezdni tylko jedna, żeby 
również z Powstańców następował wjazd tirów. Chciałbym podać jeszcze jeden 
argument pod rozwagę. Na 1 listopada 2023 r. w rejestrze Wojewody mieliśmy 
zapisanych 5 domów pomocy społecznych w Szczecinie dysponujących 966 
miejscami. Natomiast na 31 grudnia 2023 r., jak czytaliśmy w uzasadnieniu do 
uchwały dotyczącej seniorów, osób w wieku lat 60 i powyżej mamy w Szczecinie aż 
111.370. Moje pytanie idzie w tym kierunku, dlaczego dopuszczamy handel, 
dopuszczamy ruch tak potężnych samochodów w tym rejonie elementarnym, 
natomiast nie myślimy na poważnie o pomocy osobom starszym. Owszem cieszę się, 
że są programy typu „opaska na rękę”, że są jakieś programy finansowe, ale de facto 
będziemy potrzebowali coraz więcej miejsc w domach pomocy społecznej, bo sporo 
ludzi młodych powyjeżdżało za granicę a ich rodzice, osoby starsze są bardzo często 
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osobami samotnymi i nie mającymi opieki rodzinnej w związku z tym te potrzeby 
będą wzrastały. Ponadto chyba od lat i myślę, że nie rozwiązany jest nadal problem 
rehabilitacji różnego rodzaju a ten teren świetnie by się nadawał na tego typu 
usługi, dlatego uważam, że jest to nie trafiony pomysł. Będę zgłaszał wniosek 
formalny ale poproszę jeszcze o informację z Biura Planowania Przestrzennego. 
 
Z. Fiuk-Dymek – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta – Odnosząc się 
do tego terenu 1UZ, to co Miasto zaproponowało w porozumieniu z naszą uczelnią 
medyczną, czyli przekazanie tego terenu przy ul. Szpitalnej na cele rozbudowy 
Pomorskiego Uniwersytetu Medycznego, to wszystko jest możliwe do zrealizowania 
w tym planie. Pomysł tego planu, jeszcze na etapie Studium był taki, że cały ten 
klin rezerwujemy na cele usług zdrowia właśnie, ponieważ są to ostatnie tereny, na 
których można w bezpośrednim sąsiedztwie szpitala takie usługi realizować. 
Natomiast te działki, wymienione w uchwale, na których dopuszczone są również te 
inne funkcje, to są działki, które należą do spółki Orange. Mieliśmy wnioski do 
planu tej spółki jak i uwagi. Plan był dwukrotnie wykładany. Spółka wnioskowała 
również o zabudowę mieszkaniową dwukrotnie ale to nie zostało uwzględnione. 
Również wnioskowali żeby doszczegółowić te zapisy w planie, że mogą realizować 
usługi łączności, bo jest to spółka, która realizuje swoje zadania statutowe, więc 
mogą realizować tą usługę łączności ale również mogą tym terenem dysponować, 
natomiast  są w terenie UZ czyli tym który jest dedykowany usługom zdrowia 
i opieki społecznej. Jeżeli uczelnia, czy szpital, lub znajdzie się jakiś inwestor który 
będzie chciał realizować te usługi zdrowia  na ich terenie i ten teren kupi, to jest to 
sprawa otwarta. Natomiast właścicielsko zostało to tak zdecydowane. Nie może być 
natomiast realizowana zabudowa mieszkaniowa. Wnioskowali również o usługi 
handlu. No mamy tu do czynienia też z potężnym osiedlem, gdzie te usługi są 
rozproszone. Nie koniecznie musi to być Biedronka, może to być zespół sklepów. Te 
formy jak Państwo wiedza są różnie realizowane w mieście. Taka była decyzja żeby 
to dopuścić, żeby ten teren mógł być też modelowany dla mieszkańców, takie 
zostały przyjęte rozwiązania funkcjonalne. Jeżeli chodzi o obsługę komunikacyjną, 
to cały ten teren 1UZ jest możliwy do skomunikowania od ul. Powstańców 
Wielkopolskich bądź też jest też taka droga dojazdowa wzdłuż linii kolejowej i ona 
jest do zrealizowania, docelowo może ona obsługiwać te różne funkcje. Cały ten 
teren ma 3,5 hektara, są tereny ogrodów działkowych, jest teren Orange, są nasze 
działki gminne, na których mogą być usługi zdrowia w pierwszej kolejności 
realizowane.  
 
W. Dąbrowski – Szanowni Państwo, Pani Dyrektor ominęła ten lokal 1500 m2. To, że 
tam jest prywatna firma i że chce realizować pewne usługi to jeszcze nie znaczy, 
żeby te 1000 m2 koniecznie zabudowywać. Mamy przecież stojący wolny obiekt po 
dawnym Tesco, mamy cały zakres w Molo, powstało Centrum po lewej stronie 
wylotu ulicy Milczańskiej do ulicy Mieszka I: Biedronka, Netto. Jest tych sklepów na 
tyle dużo, że umieszczanie tam w planie zagospodarowania przestrzennego jeszcze 
jednego jest totalnym nieporozumieniem. W związku z tym ja zgłaszam wniosek 
formalny o odesłanie projektu uchwały do projektodawcy celem 
wyeliminowania z terenu elementarnego 1UZ lokali handlowych do 1500m2 
i pozostawienia tego terenu na usługi zdrowia i pomocy społecznej. 
 
Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie wniosek radnego W. Dąbrowskiego 
 
za – 10  przeciw -17  wstrzym. – 1 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został odrzucony. 
 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały nr 43/24 
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za – 17  przeciw - 8  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania „Pomorzany – Chmielewskiego” w Szczecinie. Uchwała 
Nr LVIII/1617/24 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
44/24 - przystąpienia Gminy Miasta Szczecin do Globalnej Sieci Miast i Gmin 

Przyjaznych Starzeniu przy Światowej Organizacji Zdrowia 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
Komisja ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały nr 44/24 
 
za – 20  przeciw - 7  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia 
Gminy Miasta Szczecin do Globalnej Sieci Miast i Gmin Przyjaznych Starzeniu przy 
Światowej Organizacji Zdrowia. Uchwała Nr LVIII/1618/24 stanowi załącznik nr 24 
do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

45/24 - zmieniająca uchwałę w sprawie realizacji na terenie Gminy Miasto 
Szczecin świadczenia pieniężnego "Bon opiekuńczy: Alzheimer 75" oraz 

upoważnienie Dyrektora Szczecińskiego Centrum Świadczeń do prowadzenia 
postępowania, w tym wydawania decyzji administracyjnych w zakresie 

świadczenia pieniężnego "Bon opiekuńczy: Alzheimer 75" 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Komisja ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały nr 45/24 
 
za – 28  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 
realizacji na terenie Gminy Miasto Szczecin świadczenia pieniężnego "Bon 
opiekuńczy: Alzheimer 75" oraz upoważnienie Dyrektora Szczecińskiego Centrum 
Świadczeń do prowadzenia postępowania, w tym wydawania decyzji 
administracyjnych w zakresie świadczenia pieniężnego "Bon opiekuńczy: Alzheimer 
75". Uchwała Nr LVIII/1619/24 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

46/24 - przyjęcia programu osłonowego Gminy Miasto Szczecin  
pn.: "Korpus Wsparcia Seniorów na rok 2024” 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Komisja ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały nr 46/24 
 
za – 28  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia programu 
osłonowego Gminy Miasto Szczecin pn.: "Korpus Wsparcia Seniorów na rok 2024”. 
Uchwała Nr LVIII/1620/24 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

47/24 - określenia zadań dotyczących rehabilitacji zawodowej i społecznej 
osób niepełnosprawnych i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych  
na te zadania w roku 2024 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
Komisja ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały nr 47/24 
 
za – 27  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia zadań 
dotyczących rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych 
i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przeznaczonych na te zadania w roku 2024. Uchwała Nr LVIII/1621/24 stanowi 
załącznik nr 30 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

48/24 - nadania nazw urzędowych ulicom miasta Szczecin 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
Komisja ds. Kultury i Promocji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały nr 48/24 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 5 
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Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie nadania nazw 
urzędowych ulicom miasta Szczecin. Uchwała Nr LVIII/1622/24 stanowi załącznik 
nr 32 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
49/24 – przyznania Uniwersytetowi Szczecińskiemu dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku ujętym 
w gminnej ewidencji zabytków 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 
Komisja ds. Kultury i Promocji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały nr 49/24 
 
za – 28  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyznania 
Uniwersytetowi Szczecińskiemu dotacji celowej na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji 
zabytków. Uchwała Nr LVIII/1623/24 stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

50/24 – zmieniająca uchwałę Nr XXIV/694/12 Rady Miasta Szczecin  
z dnia 26 listopada 2012 r. w sprawie zmian w organizacji środowiskowych 

domów samopomocy w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
 
Komisja ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
W związku z brakiem w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła głosowanie nad 
projektem uchwały nr 50/24 
 
za – 28  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę 
Nr XXIV/694/12 Rady Miasta Szczecin z dnia 26 listopada 2012 r. w sprawie zmian 
w organizacji środowiskowych domów samopomocy w Szczecinie. Uchwała 
Nr LVIII/1624/24 stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

51/24 – ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w mieszkaniach treningowych oraz mieszkaniach wspomaganych 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
 
Komisja ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały nr 51/24 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 
treningowych oraz mieszkaniach wspomaganych. Uchwała Nr LVIII/1625/24 
stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

52/24 – nadania nazw urzędowych ulicom miasta Szczecin 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
Komisja ds. Kultury i Promocji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały nr 52/24 
 
za – 27  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie nadania nazw 
urzędowych ulicom miasta Szczecin. Uchwała Nr LVIII/1626/24 stanowi załącznik 
nr 40 do protokołu. 
 
B. Baran – Przewodniczący Komisji ds. Bezpieczeństwa i Samorządności – do tej 
pory Rada przyjęła 289 uchwał nadających nazwy ulicom, placom i skwerom. 
 
Zestawienie zbiorcze przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 41 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 5 punktu porządku obrad: 
 
5. Informacja o przebiegu wykonania planów finansowych za 2023 rok 

samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej. 
 
Informacja o przebiegu wykonania planów finansowych za 2023 rok samodzielnych 
publicznych zakładów opieki zdrowotnej stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 6 punktu porządku obrad: 
 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie. 
 
Wykaz interpelacji i zapytań radnych zgłoszonych na sesji Rady Miasta oraz 
w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 
 
Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i interpelacje zostaną udzielone radnym na 
piśmie. 
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Przystąpiono do realizacji 7 punktu porządku obrad: 
 
7. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
 
Maciej Litkowski - Przedstawiciel Związków Zawodowych Teatru Współczesnego – 
Dziękuję za możliwość zabrania głosu. Jak Państwo widzą jesteśmy bez 
transparentów, bębnów i okrzyków, myślę że trochę rozczarowaliśmy media. Zanim 
wygłoszę swoje spokojne i koncyliacyjne przymówienie skierowane do państwa 
i Pana Prezydenta chciałbym poruszyć pewną kwestię, która uważam jest niezbędna 
do poruszenia, żebyśmy rozmawiali o tych samych rzeczach. Bardzo często pojawia 
się zarzut, słyszymy go z różnych stron także w mediach, m.in. wczoraj w telewizji, 
o tym że my jako aktorzy mówimy nieprawdę albo nie zdajemy sobie sprawy z tego 
czym mówimy. Bardzo ważne jest i chciałbym to zaznaczyć jak wyglądają 
wynagrodzenia w Teatrze Współczesnym. Mamy część stała, która jest płaca 
minimalną najczęściej oraz część zmienną zależną od honorarium za zagrane 
spektakle. My porównując 2019 r. z 2023 r. deklarujemy że nasze kwoty wzrosły 
dosłownie o kilkaset złotych. Jednocześnie rozumiem, że wśród radnych i ze strony 
Pana Prezydenta także, nie wiem nie mieliśmy okazji się spotkać i porozmawiać, 
rośnie swego rodzaju frustracja i niezadowolenia, ponieważ Państwo mają 
świadomość, że nasze płace wzrastały od 2019 r. do 2024 r. o 1600 zł, tak też się 
podnosiła płaca minimalna. Jednak muszą coś Państwu wytłumaczyć. Państwo 
dokładają do naszych wynagrodzeń, których część zasadnicza owszem wzrasta 
natomiast od 2019 r. do 2024 r. gramy o 30% mniej spektakli, więc część podstawy 
wzrasta, ilość spektakli o 30% się zmniejszyła, tym samy pomimo tego, że Państwo 
mają wrażenie że dokładają cały czas do naszych wynagrodzeń i powinniśmy 
zarabiać 1600 zł więcej niż w 2019 r. my zarabiamy tylko kilkaset złotych więcej. 
Bardzo bym prosił, żeby w środkach masowego przekazu i mediach nie formułować 
w naszą stroną sformułowań o kłamstwa. Mam nadzieję że się wycofają ci 
z Państwa, którzy to wczoraj deklarowali. Bardzo też bym prosił, żeby też nie mówić, 
że aktorzy nie wiedzą o czym mówią deklarując swoje oczekiwania, ponieważ bardzo 
dobrze wiemy o czym mówimy i bardzo byśmy prosili, żer zanim Państwo zaczną się 
wypowiadać o naszych wynagrodzeniach i o tym że kłamiemy albo konfabulujemy, 
zapoznali się z systemem wynagrodzeń. Nie można deklarować, że zarabiamy 1600 
zł więcej a deklarujemy tylko kilkaset jeżeli nie rozumie się tego mechanizmu Panie 
Radny. Mam nadzieję że wyjaśniliśmy sobie te kwestie. A teraz przejdę do mojego 
koncyliacyjnego przemówienia.  
Szanowni Państwo, staję tutaj jako przedstawiciel protestu aktorów w Teatrze 
Współczesnym, Przewodniczący Komisji Zakładowej Związku Zawodowego Aktorów 
Polskich, związkowiec, aktor ale także od 15 lat szczecinianin. Chciałbym na 
początku przypomnieć fakty. Tuż po założeniu Komisji Zakładowej w Teatrze, 
21 października 2022 r. wysłaliśmy pismo do Pana Prezydenta, w którym 
sygnalizowaliśmy trudną sytuacją w jakiej jako pracownicy się znaleźliśmy. Padły 
w niej słowa o tym, że wynagrodzenia nie pozwalają nam na zapewnienie 
podstawowych potrzeb życiowych. W 2023 r. spotykaliśmy się w tej sprawie 
najpierw z Sekretarzem Ryszardem Słoką, z Panią Wiceprezydent Lidią Rogaś, 
kilkukrotnie z Panią Dyrektor Wydziału Kultury Dorotą Serbą. W zeszłym roku, 
7 lutego 2023 r. zabierałem głos na Komisji ds. Kultury jeszcze raz wspominając 
o naszej sytuacji w związku z planami cięcia dotacji dla instytucji kultury. Niestety 
po tym czasie pozostały tylko dezyderaty, odbyte spotkania i obietnice. 19 lutego 
2024 r. odbyła się słynna już Komisja ds. Kultury, na której padły dla nas 
bulwersujące słowa, które ostatecznie skłoniły nas do rozpoczęcia protestu pod 
hasłem: „Teatr nie jest firmą”. Zaznaczam, że przyczyną podjęcia decyzji o proteście 
nie były tylko słowa, które padły ale zaznaczam także, że cala sytuacja, która do 
tego prowadziła i następstwa kilku lat. Nasz protest jest wynikiem wieloletnich 
zaniedbań w sferze finansowanie kultury w naszym mieście a także desperacji 
zespołu, który poczuł się już pod ścianą. Nasz protest nie miał być nigdy 
wymierzony w konkretne osoby. Owszem miał zwrócić uwagę Pana Prezydenta, lecz 
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warto zauważyć, że był też propozycją rozmowy, zaproszeniem do spotkania 
i dyskusji, na które ciągle liczymy. Jeszcze w piątek byliśmy u Pani Prezydent, 
staraliśmy się także spotkać z Panem Prezydentem, ciągle szukamy porozumienia. 
Teraz przypomnijmy. Obecna dotacja podmiotowa Teatru Współczesnego to 9,5 mln. 
Wymienię teraz dotacje w miastach tj. Teatr Jaracza w Olsztynie - 15 mln., Teatr 
Kochanowskiego w Opolu – 14 mln., Teatr w Kielcach – 17 mln. Któryś raz 
słyszymy, że jesteśmy bardzo drodzy w finansowaniu. W obliczu systemowego 
niedofinansowania naszej instytucji musieliśmy głośno i stanowczo zaprotestować. 
Wszelkie inne próby działania po prostu zawiodły. Mamy porozumienie z Panem 
Dyrektorem, dzięki któremu jeśli zapewni miasto środki jesteśmy w stanie 
wypracować rozwiązanie sugerowane także przez Panią Radna Pańkę, dzięki której 
aktor w Teatrze Współczesnym zarabiał by mniej więcej tyle ile zarabia nauczyciel. 
Liczymy tylko na dobrą wolę. Szanowni Państwo Radni, dopóki nie zostaną 
zrealizowane nasze postulaty nie zaprzestaniemy naszego protestu. Jednocześnie 
deklarujemy chęć rozmowy. Proponowaliśmy w rozmowie z Panią Prezydent formułę 
okrągłego stołu żeby wyjaśniać wszelkie wątpliwości razem ze związkami 
zawodowymi, także dotyczące sposobów finansowania. Wiemy o planowanym na 
piątek spotkaniu dyrektorów z Panem Prezydentem i liczymy, że przyjdzie także czas 
na spotkanie z pracownikami tych instytucji. Dziś mija 22 dzień od rozpoczęcia 
protestu, Pan Prezydent nie znalazł dla nas czasu ale ciągle czekamy na gotowość 
do rozmów. Walczymy o godne płace, walczymy o zmianę sposobu finansowania 
kultury w naszym mieście. Jesteśmy przekonani, że racja jest po naszej stronie. 
Dziękujemy za nieustające wsparcie ze strony mieszkańców Szczecina, dziękujemy 
za wsparcie ze strony naszych widzów, dziękujemy za wsparcie szczecińskich 
artystów, także obecnych tutaj, z innych instytucji, dziękujemy także czasami 
szeptem wyrażane wsparcie radnych i polityków. Przypominam nasze postulaty. Po 
pierwsze zwiększenie dotacji podmiotowej Teatru o 1 mln zł, które zapewniło by 
godne podwyżki dla pracowników instytucji. Ja jeszcze raz wrócę do tego co 
mówiłem na początku. Pomimo, że zwiększają się środki na nasze wynagrodzenia 
Teatr jest niedofinansowany, gramy mniej spektakli. Mam nadzieję, że rozumieją 
Państwo ten mechanizm. Dlatego my nie wnioskujemy o konkretną wysokość 
podwyżki ,tylko o środki dla Teatru. My mamy porozumienie z dyrekcją, wiemy jak 
sprawić żeby nasze wynagrodzenia uregulować. Natomiast to musiałoby się wiązać 
także z podniesieniem finansowania dotacji podmiotowej Teatru. Nasz drugi 
postulat to spotkanie z Panem Prezydentem. Liczymy na dobrą wolę, wydaje mi się 
że nic nie stoi na przeszkodzie żebyśmy tren punkt mogli jak najszybciej zrealizować 
i zamknąć. Oraz rozmowa o sposobie finansowania kultury wraz z uczestnictwem 
związków zawodowych tych instytucji. Proszę Państwa spróbujmy wspólnie znaleźć 
sposób na rozmowę o przyszłości kultury w naszym mieście, także z pracownikami 
tych instytucji. Nie zapominajmy o ludziach. Teatr nie jest firmą, tetr jest wasz.  
 
R. Łażewska – Ja nie przewiduję dyskusji, ta dyskusja 3,5 godzinna odbyła się na 
Komisji ds. Kultury. Państwo prosili o głos, przedstawili swoje postulaty. Nie wiem 
czy Pani Prezydent chce się do tego odnieść teraz, bo jeśli macie umówione 
spotkanie to będziecie jeszcze do tego wracali. 
 
L. Rogaś – Zastępca Prezydenta Miasta – Myślę, że jedynym komentarzem do tych 
słów jest to, co w zasadzie Pan już powiedział. Jest umówione spotkanie w piątek 
z Panem Prezydentem i ze mną. I tak jak deklarowałam na Komisji przedstawiając 
dane, jesteśmy otwarci na te rozmowy. Musimy usiąść do stołu do konkretnych 
danych liczbowych, które pozwolą nam na wskazanie, w którym miejscu należy 
zwiększyć dofinansowanie. Na razie mówimy bez pochylenia się nad danymi 
liczbowymi a one wymagają dokładnej analizy. W piątek takie spotkanie się 
odbędzie. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad: 
 
8. Zamknięcie obrad. 
 
R. Łażewska - Przewodnicząca obrad poinformowała, że porządek obrad sesji został 
wyczerpany i oświadczyła, że zamyka LVIII zwyczajną sesję Rady Miasta Szczecin. 
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